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Zápis z 14. zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice 

konaného dne 08. března 2021 

 

Přítomni: zastupitelé 

MgA. Jana Anděličová 

Mgr. Kateřina Arnotová 

Danuška Bossanyiová 

Mgr. Soňa Černá 

Mgr. Otakar Duben 

Tomáš Dubský 

Ivana Heřmánková 

Daniel Kajpr 

Mgr. Jan Kočí 
  Mgr. Lenka Kubcová, Ph.D. 

Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

RNDr. Miroslav Marada, Ph.D. 

Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 
Petr Novák 

Ing. Kateřina Rosická  

Ing. Michal Seidl, MBA  

Martin Slavík 

Mgr. Martin Střelec 

Ludmila Vargová 

Ing. Jiří Vintiška 

Ing. Iveta Zeithamlová 
 

   

  tajemník 

  Ing. Jiří Janků 

   

Omluveni:    
 

Hosté:  Mgr. Ivan Chytil – právní zástupce MČ    
 

Předsedající: Ing. Jiří Vintiška – starosta  
 

Zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice zahájil starosta Ing. Jiří Vintiška v 18:04 hod.  

a přivítal přítomné zastupitele a hosty zasedání. Na zasedání je přítomno 21 zastupitelů. Zastupitelstvo je 
schopno se usnášet. 

 

Zápis ze 13. zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice byl ověřen a je vystaven, nebudou-li 

k němu vzneseny připomínky, bude považován za schválený. 
 

Úvod 
 

Zapisovatelkou jednání byla určena paní Hana Laušová, DiS. 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: Mgr. Otakar Duben, Ing. Kateřina Rosická 

Návrhová komise byla navržena ve složení: Mgr. Otakar Duben - předseda, Martin Slavík. 
 

Usnesení: Z-14/0/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje ověřovatele zápisu Mgr. Otakara Dubna 

a Ing. Kateřinu Rosickou a návrhovou komisi ve složení pana Mgr. Otakara Dubna  
a pana Martina Slavíka.  
 

Hlasování o návrhu ověřovatelů   Pro:  21 

Proti:    0 
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Zdržel se:   0  

Nehlasoval:   0 

 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kajpr, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 

   

Hlasování o návrhu návrhové komise Pro:  21 

Proti:    0 

Zdržel se:   0  

Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kajpr, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 
 

Program:  
 

1. Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 13. a 14. zasedáním ZMČ (přednese Ing. Jiří Vintiška) 
2. Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice  

v období mezi dvěma zastupitelstvy (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 
3. Rozpočet městské části Praha-Čakovice na rok 2021 (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 
4. Dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2021 (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 
5. Poskytnutí darů z rozpočtu MČ Praha-Čakovice (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

6. Odměny členům výborů a komisí MČ Praha-Čakovice za rok 2020 (přednese Ing. Michal  
Motyčka, Ph.D.) 

7. Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině Základní školy Dr. Edvarda Beneše (přednese Ing. Jiří Vintiška) 
8. Odkoupení stavby garáže č. 49 postavené na pozemku parc. č. 1348/285 v obci Praha,  

k.ú. Čakovice (přednese Ing. Alexander Lochman, Ph.D.) 

9. Souhlas s podáním žádosti na magistrát hlavního města Prahy o půjčku, která bude použita na 
realizaci projektu "Snížení energetické náročnosti a modernizace bytových domů 

Čakovice"  (přednese Mgr. Kateřina Arnotová) 
10. Interpelace 

11. Závěr 

 

Připomínky k programu:  

- bez připomínek 

        Pro:  21 

        Proti:    0 

        Zdržel se:   0  

        Nehlasoval:   0 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kajpr, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 

 

Program 14. zasedání ZMČ Praha-Čakovice je schválen. 
 

Stenozáznam str. 1 – 2. 
 

K bodu 1.  
 

Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 13. a 14. zasedáním ZMČ 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 
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- Ing. Jiří Vintiška informuje o zprávě o činnosti rady MČ od 14.12.2020 do 23.02.2021 

  

Usnesení: Z-14/1/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice bere na vědomí zprávu o činnosti rady  
MČ Praha–Čakovice v období mezi 13. a 14. zasedáním zastupitelstva, tj. v době  
od 14.12.2020 do 23.02.2021. 

       Pro:  21 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kajpr, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 
 

Rozprava: Ing. Seidl – dotaz k průzkumnému vrtu v místě budoucího areálu technické správy ÚMČ 
Praha-Čakovice a na umístění lavičky Václava Havla.  
Ing. Lochman – technická správa potřebuje ke své práci napojení na vodu, tento vrt k tomu 

poslouží.  
Ing. Vintiška – lavička Václava Havla bude umístěna v horní části Husova parku, Praha-

Čakovice.  

 

Stenozáznam str. 2. 

 

K bodu 2 

 

Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice v období mezi 
dvěma zastupitelstvy 
 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 
 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. informuje o rozpočtových opatřeních schválených Radou  
MČ Praha-Čakovice v období mezi dvěma zastupitelstvy  
  
Usnesení: Z-14/2/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice bere na vědomí schválené rozpočtové opatření  
č. 15 a 16 RMČ rok 2020 dle přílohy tabulka č. 1. 

        

Pro:  21 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kajpr, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 

 

Rozprava: Ing. Seidl, Ing. Vintiška – diskuze o bunkru, Praha-Čakovice. 
 

Stenozáznam str. 2 - 3. 

 

K bodu č. 3 
 

Rozpočet městské části Praha-Čakovice na rok 2021 
 



 4 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 
 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. informuje o návrhu rozpočtu městské části Praha-Čakovice na rok 2021  
 

Usnesení: Z-14/3/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje rozpočet městské části Praha-Čakovice 
na rok 2021 takto: 

1. rozpočet hlavní činnosti: 

· objem příjmů ve výši 91 799 400,- Kč - tabulka č. 1 návrhu rozpočtu 

· objem výdajů ve výši 180 590 300,- Kč - tabulka č. 2 a 3 návrhu rozpočtu 

plánovaný schodek ve výši 88 790 900,- Kč je kryt prostředky vytvořenými v 
minulých letech (68 790 900,- Kč - nedočerpané dotace na účtech, obdržené v 2020; 

20 000 000,- Kč - finanční prostředky na účtech) 

2. rozpočet vedlejší hospodářské činnosti: 

· objem příjmů ve výši 26 010 000,- Kč - tabulka č. 24 návrhu rozpočtu 

· objem výdajů ve výši 26 010 000,- Kč - tabulka č. 24 návrhu rozpočtu 

3. příspěvky poskytnuté příspěvkovým organizacím Městské části Praha-Čakovice: 

· MŠ Čakovice I 

· MŠ Čakovice II 

· MŠ Čakovice III 

· ZŠ Dr. E. Beneše, Praha-Čakovice 

4. rozpočtový výhled do roku 2026 - tabulka č. 5 návrhu rozpočtu. 

     

Pro:  20 

       Proti:    1 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 

(Proti: Kajpr) 
 

Rozprava: D. Kajpr, Mgr. Kočí, Ing. Motyčka, Ing. Lochman, MgA. Anděličová, Ing. Seidl,  
Mgr. Kubcová, Mgr. Arnotová, RNDr. Marada – diskuze nad plánovanými investičními 
akcemi v roce 2021 a nad rozpočtem městské části Praha-Čakovice na rok 2021.   

 

Stenozáznam str. 4 - 13. 

 

K bodu č. 4 
 

Dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2021 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 
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- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. informuje o návrhu dotací z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2021  
 

Usnesení: Z-14/4/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice 

1) schvaluje dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice dle přílohy – tabulka č. 1 

2) pověřuje starostu Ing. Jiřího Vintišku a 1. zástupce starosty Ing. Alexandera 
Lochmana, Ph.D. podpisem veřejnoprávních smluv dle přílohy - tabulka č. 1.  

 

Pro:  20 

       Proti:    1 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 
(Proti: Kajpr) 
 

Rozprava: Ing. Seidl, Mgr. Arnotová, D. Kajpr – diskuze nad pravidly rozdělování dotací.   
  

Stenozáznam str. 14 - 15. 

 

K bodu č. 5 
 

Poskytnutí darů z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 
 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. informuje o návrhu poskytnutí darů z rozpočtu MČ Praha-Čakovice  
 

Usnesení: Z-14/5/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice 

1) schvaluje poskytnutí finanční částky formou daru pro následující subjekty: 

· Gymnázium Čakovice, Praha 9, náměstí 25. března 100 ve výši 600 000,- Kč  
na realizaci investiční akce – stavby „Zelené učebny“ a další náklady související  
s realizací této investiční akce 

· Základní umělecká škola Marie Podvalové, Praha 9 - Čakovice, Cukrovarská 1  
ve výši 100 000,- Kč 

· Římskokatolická farnost u kostela sv. Remigia Praha-Čakovice  
ve výši 200 000,- Kč 

2) pověřuje starostu Ing. Jiřího Vintišku a 1. zástupce starosty Ing. Alexandera 
Lochmana, Ph.D. podpisem darovacích smluv. 

       Pro:  20 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   1 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 
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(Zdržel se: Kajpr) 
 

Bez rozpravy.  

  

Stenozáznam str. 15. 

 

K bodu č. 6 
 

Odměny členům výborů a komisí MČ Praha-Čakovice za rok 2020 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 
 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. informuje o návrhu odměn členům výborů a komisí MČ Praha-Čakovice za 
rok 2020  
 

Usnesení: Z-14/6/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice 

1) schvaluje odměny členům výborů MČ Praha-Čakovice za rok 2020 tak, jak je 

navrženo v přiložené tabulce č. 1 

2) schvaluje odměny předsedům a členům komisí, kteří nejsou zastupiteli, MČ 
Praha-Čakovice, tak jak je uvedeno v tabulce č. 2. Výši odměn odsouhlasila rada 

MČ Praha-Čakovice.  
 

Pro:  18 

       Proti:    1 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Dubský, Heřmánková, Kočí, Kubcová, Lochman, 
Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 

(Proti: Kajpr) 

(Zdržel se: Duben, Marada) 
 

Rozprava: D. Kajpr, Ing. Motyčka, Ing. Lochman, Ing. Seidl, Ing. Vintiška – diskuze nad odměnami 
pro komise a výbory MČ Praha-Čakovice.   

  

Stenozáznam str. 15 - 18. 

 

V 19:27 hod. předává starosta Ing. Jiří Vintiška vedení 14. zasedání zastupitelstva MČ Praha-Čakovice  
1. zástupci starosty Ing. Alexanderu Lochmanovi. 
 

K bodu č. 7 
 

Dodatek č. 2 ke Zřizovací listině Základní školy Dr. Edvarda Beneše 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 
 

- Ing. Jiří Vintiška informuje o návrhu dodatku č. 2 ke Zřizovací listině Základní školy Dr. Edvarda Beneše  
 

Usnesení: Z-14/7/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje dodatek č. 2 ke Zřizovací listině 
příspěvkové organizace Základní škola Dr. Edvarda Beneše, se sídlem  náměstí Jiřího 
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Berana 500, 196 00  Praha 9-Čakovice, IČ: 70918805, kterým je příspěvkové organizaci 
svěřen drobný dlouhodobý hmotný majetek (DDHM) a předměty operativní evidence 
(POE1, POE2).    

Pro:  21 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kajpr, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 
 

Bez rozpravy. 

  

Stenozáznam str. 18 – 19. 

 

V 19:30 hod. vrací 1. zástupce starosty Ing. Alexander Lochman, Ph.D. vedení 14. zasedání zastupitelstva 

MČ Praha-Čakovice starostovi Ing. Jiřímu Vintiškovi. 
 

K bodu č. 8 

 

Odkoupení stavby garáže č. 49 postavené na pozemku parc. č. 1348/285 v obci Praha, k.ú. Čakovice 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 
 

- Ing. Alexander Lochman, Ph.D. informuje o návrhu odkoupení stavby garáže č. 49 postavené na pozemku 
parc. č. 1348/285 v obci Praha, k.ú. Čakovice  
 

Usnesení: Z-14/8/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje uplatnění předkupního práva  
ke stavbě garáže č. 49 - budova bez č.p./č.e., způsob využití garáž, postavené 
na pozemku parc. č. 1348/285 v obci Praha, k.ú. Čakovice, za cenu 42.000,- Kč  
od vlastníka stavby Mxxxx Jxxxxxxx, bytem Xxxxxxxx XXX/X, XXX XX Xxxxx X. 

 

       Pro:  21 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kajpr, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 
 

Rozprava: D. Kajpr, Ing. Dlouhá – diskuze nad stavem garáže. 

 

Stenozáznam str. 19 - 20.   

  

K bodu č. 9 

 

Souhlas s podáním žádosti na magistrát hlavního města Prahy o půjčku, která bude použita na 
realizaci projektu "Snížení energetické náročnosti a modernizace bytových domů Čakovice" 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Mgr. Kateřina Arnotová 
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- Mgr. Kateřina Arnotová informuje o návrhu souhlasu s podáním žádosti na magistrát hlavního města 
Prahy o půjčku, která bude použita na realizaci projektu "Snížení energetické náročnosti a modernizace 
bytových domů Čakovice"  
 

Usnesení: Z-14/9/21 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje podání žádosti na magistrát hlavního 
města Prahy o návratnou finanční výpomoc, která bude použita na realizaci projektu 
"Snížení energetické náročnosti a modernizace bytových domů Čakovice". 
 

       Pro:  21 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Anděličová, Arnotová, Bossanyiová, Černá, Duben, Dubský, Heřmánková, Kajpr, Kočí, Kubcová, 
Lochman, Marada, Motyčka, Novák, Rosická, Seidl, Slavík, Střelec, Vargová, Vintiška, Zeithamlová) 
 

Rozprava: Mgr. Kočí, Mgr. Arnotová, D. Kajpr, Ing. Lochman, Ing. Vintiška, M. Baťková, RNDr. 
Marada – diskuze nad projektem "Snížení energetické náročnosti a modernizace bytových 
domů Čakovice" a nad zněním usnesení.   

 

Ve 20:00 hod.  vyhlašuje starosta Ing. Vintiška krátkou přestávku. 
 

Ve 20.07 hod. pokračuje 14. zasedání zastupitelstva MČ Praha-Čakovice. Na zasedání je přítomno 21 
zastupitelů. Zastupitelstvo je schopno se usnášet.  
   

Stenozáznam str. 20 - 26. 

 

Interpelace 
 

Daniel Kajpr – dotaz na stav čakovických rybníků (zámecký a biologický), zda v nich budou moci rybáři 
chytat a kdy? 

 

Odpovídá Mgr. Soňa Černá – u zámeckého rybníka se čeká, až vyschne, poté se vybere bahno a bude 

probíhat revitalizace. Biologický rybník bude 18.03.2021 vypuštěn za 
účelem zjištění stavu dna, poté bude hned napuštěn. Na obou rybnících 
bude možné po napuštění lovit ryby, dle nových pravidel. 

 

Ing. Michal Seidl, MBA – dotaz na projekt na úpravu trávníkové plochy mezi sídlištěm a Třeboradicemi. 
Zda na to neudělat anketu, dát to na webové stránky ÚMČ Praha-Čakovice. 

 

Odpovídá Ing. Jiří Vintiška - je to na facebookových stránkách starosty MČ Praha-Čakovice, je to na 
webových stránkách na ÚMČ Praha-Čakovice (videoreportáže - YouTube 

kanál MČ). Připomínky k projektu jsou možné podávat na info@cakovice.cz 
do konce března 2021. 

 

Ing. Kateřina Rosická – přidat na webové stánky ÚMČ Praha-Čakovice k výše uvedenému projektu i 
nákres/celkový náhled. 

 

Odpovídá Ing. Jiří Vintiška – ano bude doplněno. 
 

Mgr. Lenka Kubcová, Ph.D. - dotaz na výše uvedený projekt a na část Třeboradického korza, který řeší 
Ing. Hořáková, zda to nepropojit s projektem Zelený prstenec. Zda se 

neplánuje pokračování až k ulici Schoellerova? 
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Odpovídá Ing. Jiří Vintiška – dnes je situace v těchto místech jiná, hodně pozemků je zastavěných. Park 

vybuduje ve svém plánovaném projektu společnost Sekyra Group, ale jinak 
MČ už v této lokalitě nemá  moc prostoru.  

 

Ing. Kateřina Rosická – dotaz na připojení silnice u „Vyladěných domů“ na Tryskovickou ulici a zda na to 

naváže zjednosměrnění ulice Marie Podvalové. 
 

Odpovídá Ing. Jiří Vintiška – tuto komunikaci je potřeba naprojektovat, je možných několik variant. 
 

Mgr. Otakar Duben – dotaz na čističku v sídlišti, nyní je tam staveniště, jaký je termín dokončení a jaký je 
výsledný stav, co tam má být? 

 

Odpovídá Ing. Jiří Vintiška -  není to projekt MČ části, je to projekt soukromý, vyzývá Ing. Dlouhou k 
doplnění. 

 

Odpovídá Ing. Eva Dlouhá – přesný termín dokončení není znám, ale snad do podzimu.  

 

Stenozáznam str. 27 - 30. 

 

Závěr 
 

Starosta Ing. Jiří Vintiška poděkoval všem za účast na 14. zasedání ZMČ Praha-Čakovice a zasedání 
zastupitelstva ve 20:22 hod. ukončil. 
 

Přílohou zápisu je stenozáznam, který je k dispozici na webových stránkách MČ Praha–Čakovice  
a na úřadě MČ. 
 

 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Otakar Duben v.r. …………………………… 

 

  

    Ing. Kateřina Rosická v.r. …………………………… 

 

 

 

„otisk úředního razítka“ 

 

 

....................................................   ............................................................ 

          Ing. Jiří Vintiška v.r.           Ing. Alexander Lochman, Ph.D. v.r. 

       starosta                1. zástupce starosty 
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Zpráva o činnosti Rady městské části  

 

v období mezi 13. a 14. zasedáním Zastupitelstva městské části 
 

 

Rada MČ se za toto období sešla na osmi zasedáních (č. 72 - 79). Projednala celkem 91 

předložených materiálů a přijala usnesení k 85 z nich. 

Plné znění podepsaných zápisů je k dispozici ve schránce na webovém rozhraní 
https://remote.cakovice.cz  a jsou také umísťovány na webové stránky městské části.  
 

Významné body vybrané z jednání č. 72 - č. 79 jsou následně uvedeny dle jednotlivých skupin 

bodů.  

 

PROJEDNANÉ BODY V RÁMCI SMLUVNÍCH VZTAHŮ  

- Schválení návrhu rámcové smlouvy o odběru a uložení materiálů se společností 
D&Z spol. s r.o. 

- Uzavření smlouvy o dílo na akci SOUVISLÁ ÚDRŽBA CYKLOSTEZEK, MČ Praha-

Čakovice, 1. část: MČ Praha Čakovice, oprava cyklostezky A43 se společností 
INPROS PRAHA a.s. v celkové ceně 4 893 978,69 Kč bez DPH. 

- Na základě veřejné zakázky: „Oprava vlečky Čakovice“ byly vyhodnoceny cenové 
nabídky a schváleno uzavření smlouvy o dílo se společností Hans Wendel spol. s 

r.o. & Co., k.s. s cenou 5.707.578,38 Kč bez DPH.  

- Byly schválené cenové nabídky společnosti Ing. arch. Radim Palkovský - Archide 

CZ s.r.o. na vypracování dokumentace pro provedení stavby pro výběr 
zhotovitele na akci: ”Stavební úpravy 2NP stávající mateřské školy v Praze-

Čakovicích - Cukrovarská ulice” za cenu 145.000,- Kč a na vypracování 
dokumentace ke stavebnímu řízení + inženýring za cenu 100.000,- Kč. 

- Schválení výběru dodavatele na průzkumný hydrogeologický vrt na parcele 
1252/1 a uzavření smlouvy o dílo se společností SATORKA DRILL s.r.o. na vrtací 
práce v celkové ceně 164.230,- Kč bez DPH. 

 

PROJEDNANÉ BODY V RÁMCI ROZPOČTU 

- Rozpočtové opatření č. 15 RMČ - úprava rozpočtu - přesun volných finančních 



prostředků mezi jednotlivými oddíly paragrafu: Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň 
- přesun alokovaných výdajů z neinvestičních na investiční; JSDH - vybavení. 

 

- Rozpočtové opatření č. 16 RMČ - úprava rozpočtu - přijetí dotací: EU-Cesta do 

digitálního světa - ZŠ Dr. E. Beneše ve výši 1 080 646,- Kč; poskytnutí finančních 
prostředků jako podílu z obdrženého odvodu z výherních hracích automatů (VHP) 
určených na sport ve výši 447 500,- Kč, na kulturu, školství, zdravotnictví a sociální 
oblast ve výši 447 500,- Kč a změna charakteru části dotace na opatření proti šíření 
koronaviru ve výši 130 000,- Kč - z neinvestiční na investiční. 

 

- Byly odeslány žádosti o poskytnutí dotace z investiční rezervy pro MČ Praha-

Čakovice z rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2021. 
 

- Rada se seznámila s návrhem rozpočtu MČ Praha-Čakovice na rok 2021, který je 
předložen na dnešním zastupitelstvu. 

 

- Rada schválila harmonogram a pravidla pro 2. ročník projektu participativního 
rozpočtu městské části Praha-Čakovice. 

 

 

OSTATNÍ 
- Globus ČR daroval nájemníkům Domova s pečovatelskou službou a Sociálního domu 

v Třeboradicích věcné dary. 
 

- Bylo vydáno souhlasné stanovisko s realizací projektu na pozemku parc. č. 1267/1 v 
obci Praha, k.ú. Čakovice, ve vlastnictví hl. m. Prahy, svěřená správa městské části 
Praha-Čakovice na projekt “Monitoring a podpora opylovačů v pražských 
zahradách”. Projekt je realizován týmem Ekologie hmyzu na Fakultě životního 
prostředí České zemědělské univerzity. 

 

- Na návrh tajemníka ÚMČ byl vedoucím OIÚR jmenován JUDr. Jan Štainbruch. 
 

- Přijetí finančního daru ve prospěch ZŠ Dr. Edvarda Beneše od společnosti WOMEN 
FOR WOMEN, o.p.s. v celkové výši 40.341,- Kč, v rámci charitativního projektu 
OBĚDY PRO DĚTI. 

 

- Souhlas se záměrem realizace bezbariérového bočního přístupu do kostela sv. 
Remigia, včetně souhlasu vydaného pro účely podání žádosti o finanční grant 
v Programu podpor v oblasti přístupnosti veřejných objektů a odstraňování bariér 
na území hl. m. Prahy pro rok 2021. 

 

- Souhlas vlastníka dotčených pozemků s realizací revitalizace okolí miškovického 
rybníku dle studie “Úpravy břehů rybníka v Miškovicích”. 

 

- Souhlas s přijetím finančního daru ve výši 150.000,- Kč na pořízení Lavičky Václava 



Havla od společnosti ChemEko podniková ekologie, spol. s r.o. 

 

- Žádost o souhlas se zapojením školy ZŠ Dr. E. Beneše do výzvy 48 - Modernizace 

zařízení a vybavení pražských škol III. Jedná se o vybavení dvou přírodovědných 
učeben nábytkem a pořízení tabletů, senzorů a mikroskopů. 

 

- Radě byl předložen přehled dlužného nájemného z bytových a nebytových prostor v 
městské části Praha-Čakovice za IV. čtvrtletí 2020. 

 

- Podání žádosti o poskytnutí grantu - opatření č. 8: FOND SOLIDARITY - prevence 

sociálního vyloučení ve školách zřízených MČ HMP včetně mateřských škol k 
zamezení negativních vlivů spojených se sociálním vyloučením dětí a žáků škol 
zřizovaných MČ HMP, jejichž rodinné majetkové poměry nedovolují dětem účast na 
školních akcích. 

 

- Na základě dendrologického posudku bylo schváleno podání žádosti na pokácení 
jedné strany neperspektivního stromořadí mezi ulicemi Cukrovarská a Všetatská 
v Miškovicích. 

 



Tabulka č. 1

Rozpočtové opatření č. 15 RMČ rok 2020 dle USN RM 519/2020 ze dne 16. 12. 2020

Věc Příjmy Výdaje ODPA POL Poznámka

Přesun volných peněžních prostředků -200 000,00 3745 5169

Přesun volných peněžních prostředků 200 000,00 3745 6121
stavební práce 

bunkr

Přesun volných peněžních prostředků -50 000,00 6171 5169

Přesun volných peněžních prostředků 50 000,00 5512 5137 vybavení JSDH

Celkem 0,00 0,00

Rozpočtové opatření č. 16 RMČ rok 2020 dle USN RM 532/2020 ze dne 30. 12. 2020

Věc RO UZ ODPA POL ORJ ORG Částka Poznámka

EU- Cesta do digitálního světa - ZŠ Dr. E. 

Beneše, nám. J. Berana 500
2141 33063 6330 4137 400 15224 1 080 646,00 Kč Dle USN RHMP č. 2902 ze dne 14. 12. 2020

Změna charakteru a účelu dotace na opatření 

proti šíření koronaviru - neinv.
3099 127 6330 4137 900 0 -130 000,00 Kč Dle USN ZHMP č. 22/27 ze dne 17. 12. 2020

Změna charakteru a účelu dotace na opatření 

proti šíření koronaviru - inv.
3099 127 6330 4251 900 81448 130 000,00 Kč Dle USN ZHMP č. 22/27 ze dne 17. 12. 2020

VHP (podíl z obdrženého odvodu z výherních 

hracích přístrojů a jiných technických herních 

zařízení za období 1. 6. 2020 - 30. 11. 2020) - 

sport

3109 98 6330 4137 400 0 447 500,00 Kč Dle USN ZHMP č. 22/38 ze dne 17. 12. 2020

vhP (podíl z obdrženého odvodu z výherních 

hracích přístrojů a jiných technických herních 

zařízení za období 1. 6. 2020 - 30. 11. 2020) - 

kultura, školství, zdravotnictví a sociální oblast

3109 98 6330 4137 600 0 447 500,00 Kč Dle USN ZHMP č. 22/38 ze dne 17. 12. 2020

Celkem 1 975 646,00 Kč

Výše rozpočtu se zvýší na příjmové i výdajové části o 1 975 646,- Kč.















tabulka č. 1
odměny výborům - rok 2020

Číslo Výbor Kč Předseda
1 předseda kontrolní výbor - Daniel Kajpr zastupitel

Lucie Horáčková 500
JUDr. Michal Krejčík 2 000
Ing. Roman Šemík 2 000
Jaroslav Šimáček 1 000 5 500

2 předseda finanční výbor - Tomáš Dubský zastupitel

Ing. Michal Říčka 1 000
Ing. Marcela Pálová 3 000
Ing. Miloslav Krejčíček 3 000
Kateřina Vacíková 3 000 10 000

CELKEM 15 500 0 15 500



tabulka č. 2
odměny komisím - rok 2020

Číslo Komise Kč Předseda
1 předseda komise pro přidělování bytů - Danuška Bossanyiová zastupitel

Ing. Petr Švancara 2 500

Mgr. Olga Petřivá, DiS. 1 500

Ing. Iveta Zeithamlová zastupitel

Martina Hornátová 1 500

Pavel Novák 2 000

Michaela Šimůnková 2 500 10 000

2 předseda komise kulturní - MgA. Jana Anděličová zastupitel

Mgr. Marcela Tůmová 0

Ing. Iveta Zeithamlová zastupitel

Libuše Kurková 500

Mgr. Lada Jelínková 1 500

Ina Málková 1 500

Anna Raková 1 500

Daniela Tománková 500

Nicola Soukopová, DiS. 1 500

PhDr. Iveta Cermanová, Ph.D. 0

Ing. Jana Pulcová 1 500

Ing. Jan Klouda 1 500 10 000

3 předseda komise pro bezpečnost - Miroslav Ječmen 2 000

Aleš Brom 2 000

Aleš Navrátil 2 000

Pavel Hornát 2 000

Martin Slavík zastupitel

Mgr. Otakar Duben zastupitel

Roman Simulík 2 000 10 000

4 předseda komise pro sídliště - Ing. Miloslav Krejčíček 4 000

MgA. Jana Anděličová zastupitel

Ing. Iveta Zeithamlová zastupitel

Ing. Jaroslav Černý 1 500

Mgr. Otakar Duben zastupitel

Miroslav Zubina 1 500

Jan Kadlec 1 500

Gabriela Šroubková 1 500 10 000

5 předseda komise pro transparentnost - Mgr. Otakar Duben zastupitel

Ing. Radek Štefanič 1 100

Ing. Miloslav Krejčíček 700

Lucie Horáčková 1 100

Ing. Kateřina Rosická zastupitel

Aleš Navrátil 1 100 4 000

6 předseda komise pro Miškovice - Martin Slavík zastupitel

Aleš Navrátil 2 500

Václav Kolář 2 500

Ing. Michal Motyčka, Ph.D. zastupitel

MUDr. Pavel Drlík 2 500

Jana Mádrová 2 500 10 000

7 předseda komise pro sport - Bc. Roman Veselý 0

Viktor Junek 0

Mgr. Martin Střelec zastupitel

Pavel Novák 0

Miloš Vojáček 0

Mgr. Marek Tomeček, Ph.D. 0

Jan Vecka 0

David Kalivoda 0

Tomáš Rada 0 0



8 předseda komise pro územní rozvoj - Ing. arch. Pavel Vávra 2 499

doc. RNDr. Miroslav Marada, Ph.D. zastupitel

Ing. Vladimír Žaludek 1 250

Ing. Martina Kozelková 1 250

Ing. Radek Váša 1 250

Jaroslav Šimáček 1 250

Aleš Navrátil 1 250

Mgr. Soňa Černá zastupitel

Pavel Dužík 1 250 9 999

9 předseda komise pro spolky a granty - Ing. Michal Seidl, MBA zastupitel

Mgr. Šárka Slavíková 0

Martin Slavík zastupitel

Michaela Šimůnková 1 500

Jan Vecka 0

Michaela Kubernatová 1 000

Ing. Iveta Zeithamlová zastupitel

Pavel Kott 2 500

Jan Kantner 2 000 7 000

10 předseda komise pro školství - Ing. Jiří Burgstaller 2 000

Mgr. Martin Střelec zastupitel

Ing. Michal Motyčka, Ph.D. zastupitel

doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 0

Bc. Petra Kýhosová 2 000

Jaroslav Šimáček 0

Mgr. Iva Nosková 2 000

Mgr. Lenka Hladíková 2 000

Mgr. Michael Lekovski 2 000 10 000

11 předseda komise pro Třeboradice - Michaela Šimůnková 1 428

Libuše Kurková 1 428

Lucie Slavíková 1 428

Milan Pražák 1 428

Robert Novák 1 428

Mgr. Jan Kočí zastupitel

Michaela Kubernatová 1 428

Marek Pohnan 1 428 9 996

12 předseda komise pro životní prostředí - Mgr. Lenka Kubcová, Ph.D. zastupitel

Petr Novák zastupitel

Hana Antošíková 1 000

Pavel Novák 0

Ing. Kateřina Rosická zastupitel

Michaela Kubernatová 0

Petr Krunt 1 000 2 000

13 předseda komise pro revitalizaci náměstí J. Berana - Ing. Alexander Lochman, Ph.D. zastupitel

Ing. Jiří Vintiška zastupitel

Mgr. Soňa Černá zastupitel

Mgr. Martin Střelec zastupitel

Mgr. Kateřina Arnotová zastupitel

Ing.arch. Pavel Vávra 5 000

Jaroslav Pokorný 0 5 000

CELKEM 88 068 9 927 97 995


